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KORAKI NA POTI
Novo vodstvo — Sprejeli akcijski načrt dela — Pri samoprispevku bodo
pokazali svojo zavest — Protestno pismo zaradi dogodkov na Koroškem

Stirlinsedemdeset delega-
tov — dve tretjini voljenih
— se je udeležilo programske
voldlne seje Občinske konfe-
rence Zveze socialistične mla-
dine. Sekretar mladinske or-
ganizacije Franci Korošec Je
uvodoma nanizal glavne us-
pehe organizacije v mandatu,
ki se je s konferenco iztekel,
nato pa so soglasno razrešill
dosedanje vodstvo In Izvolili
novega. Predsednlk bo šena-
prej Pranoi Kokalj, član de-
lovnega kolektiva Gradbene-
ga podjetja Bežigrad, sekre-
tarka pa je Irena Gačnik,
mladinka s Cmuč, kl Je bila
zaposlena na občinski konfe-
renci doslej kot tajnica. V
predsedstvu bo 23 članov,
med njiml po funkciji pred-
aednik ter sekretarka in

predsednikd področnih kon-
ferenc. Clani novega predsed-
stva so Branko Zornada, Ne-
bojša Zdravkovič, Jani Gart-
ner, Tatjana Zadnik, Bojan
Simonič, Janko Pučnik, Serif
Dogič, Alenka MJadovan,
Bogdan Kozlč, Slava Žura,
Mojca Blatnik, Ida Stendler,
Rebeka Sprager, Peter Čer-
ne, Draga Pokovec, Danilo
Bernlk, Domen Novak in Kaj-
Umir Kunc. Izvolili so tudi
trlčlanski nadzorni odbor in
odbor za statutarna In pri-
tožbena vprašanja s petimi
eiani.

Postopek evidentiranja naj-
bolj delovnih mladlncev je
bll temeljit, trajal pa je pol
leta, zato upajo, da bo pred-
sedstvo uspešno izpolnjevalo
svoje naloge. V predsedstvu

je 12 mladifo iz delovnih or-
ganizacij, šest pa je študen-
tov oziroma dijakov. Med
njimi je sedem deklet, razen
treh pa so vsi člani Zveze
komunistov. Poprečna sta-
rost je nekaj nad 22 let.

Franci Kokalj je natospre-
govoril o načrtu za delo v
novem mandatu ta o priori-
tetnih nalogah, nato pa so
delegati operativni načrt so-
glasno podprli.

Nova sekretarka, Irena
Gačnlk, je v razpravi govo-
rila o problematiki mladih v
krajevnih skupnostih.

Opozorila je, da so osnov-
ne organizacije ZSMS na te-
renu številčno prešibke, zato
pa tudi ne uspevajo izpolni-
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ti svojiii programov. Zato
bodo morale vse družbenopo-
Utične sile v torajevnih skup-
nostdb in v obdini, še
zlasfci pa mladina sama,
združiti svoje moči prl raz-
reševanju težav, s katerimi
se sredujejo osnovne organi-
Badje na terenu. Ne nazadnje
gre tu tudi za vprašanje de-
narja in ustreznih pro&torov,
kd jih za Bežigradorn mladi-
na dejansko nima.

OstaM razpravljalci so opo-
eorili na nekatere pomemb-
nejše akcije nHadine — na
sodetovanje v konceptu sploš-
nega ljudskega odpora in
družbene samozaščite in na
tem področju na sodelova-
nje v tekmavanju za »Odldčje
22. decsmber«. čeprav so bili
doslej Bežjgraj6ani vtetntek-
movanju vedno zelo uspešnl,
letos ne kaže ravno najbolje.

ObCinsJri ceniter marksi-
stifindih krožfeOT bo moralpri-
tegnitd k delu mlade ie or-

ganizacdj zdmženega dela,
klubi OZN pa bodo morali
še balj konkretno uresniče-
vati svoje naloge s podrodja
mednarodne dejavnosti.

Namestnilc sekretarja ko-
miteja OK ZKS Jože Bufiar
Je menil, da bd morala biti
izhodiSča za delo bolj kon-
kretna, več pozornosti bimo-
rala namenifci idejnopolitič-
nemu delu, pripravi mladih
za vstop v Zveao komunistov,
spet pa bi bilo treba oživeti
kuituimo dejavnost, ki je bila
pred leti med mladimi za
Bežagradom zelo živahna. Tu-
dd mladincd in mladinke bo-
do morali sodelovati pri ures-
ničevanju družbenega dogo-
vora o kadrovski poUtitoi, po-
iskati pa bo treba oblike de-
la, ki bodo poenotlle delo
mladiih v LJobljand. Jože Bu-
čar je poudaril tudi korist-
nost mladinskih delovnih bii-
gad, saj je delo tisto, kd pri
mladiih lahfeo najbolj krepi
zavest, jih osvešča isa uspo-
sablja za nove naloge.

Joško Pirnar, predsednik
občinske komference SZDL je
delegate osnovnih organizaoij
opozoril na skupno akoijo
vseh družbenqpoilitičnih c*rga-
nizacij — na priprave na
bližajoči se referendum zasa
moprispevek. Pozval je mla-
de, naj se solidarno vklju-
čijo v akoijo, naj tako tudi
sami prispevajo za lepši ju-
fcri, za svoje otroke na eni
in starše na drugl strand. S
tem se je raeprava na kon-
ferenci že prevesila v novo
tofiko, v kateiri je član ob-
činskega sindikalnega sveta
Stefan Temlin še podrobneje
spregovoril o tem, kaj bo
novd samopTiBpevek prinesel
Ljubljatii in kaj Bežigradu.
MlacUm je povedal, kakšne
bodo njihove naloge pri pro-
paganda za akcijo in jdh se-
znanil z pokovnlkom akdje.

Razveseljdvo je, da so vsl
zelo zavzeto prisluhnili bese-
dam o tem, kaj bo samopri-
spevek za Ljubljano pomenill,
že na sojd pa je bilo outata
enotnost delegatov, da se za-
vzamejo za skiipno stvar, da

posnemajo svetle txadicije
prejšnjdh genea-acij, kd so za
lepšo prihodnost znale žrtvo-
vati tudi sebe, Ce je bilo
potrebno. Mladinci bodo za-
upanje, ki jim ga družba iz
dneva v dan bolj izkazuje,
na voliščdh prav gotovo za-
vestno, premrižljeno opravi-

V anak dobrega sodelova-
nja med občinskiina organi-
zacijama sindikata in mladi-
ne je Stefan Temlin predal
Franciju • KokaJju umetniško
sliko z željo, da bi še vna-
prej stali drug drugemu ob
strani pri skupnih akoijah.

Ctaneniti Je treba še pro-
testno pismo, ki so ga ob
dogodkih na Korožkem po-
slali avstrijskemu konzulatu,
zveznemu sekretariatu za zu-
nanje zadeve ki družbenopo-
Utifinam organSzacijam v me-
stu m republifel. V njetn pod-
pdrajo pravifine zahteve naših
rojakov na Koroškem in za-
htevajo od avstrijske vlade,
da dosledno spoštuje držav-
no pogodbo.

STANE DROLJC


